

United Arab Emirates
Ministry of Interior
General Directorate of Civil Defense
General Department of Civil Defense- Abu Dhabi

No: 20121118770

Certificate of meeting preventive safety requirements

This certificate is issued based upon the Council of Ministers resolution no 24 of 2012 AD regarding the organization of civil defense services in the state

The commercial name:	Emirates Future International Academy	License number:	CN-1000873 (commercial)	Plot no:	East 110 p 3
Landlord:	Saeed Abdullah Naser Al Jeneiby	Nationality:	UAE		
Address:	Mussafah Community- Abu Dhabi	The certificate validity:	From 03/11/2020 to 02/11/2021	Edited on:	01/04/2021

He has fulfilled the preventive safety requirements on 1/4/2021

Notes:

- The charges shall be paid by receipt no 2112000184260
- One of the approved companies should be binding upon approving the periodic maintenance contracts for the equipment of safety and fire protection.
- Any amendments in the safety and fire protection devices and systems or the activity shall require a prior consent by the civil defense.
- The building should be related to Hassantuk for protecting property- communication number (800333363)
- In case of violating any of the preventive safety conditions, the facility shall be violated (model of violations behind certificate)
- The certificate is kept in a clear and prominent place for public.
- Review the civil defense annually to investigate the building.



- Kindly complete the training procedures within 60 days maximum or the facility shall be subject to legal liability according to council of ministries resolution no 24 of 2012 AD.

Phone: 026964458	Fax:	//signed//
The complaints and suggestions: www.fms.ae	Email: www.aded.gov.ae	Approved For emergency 997 999
1/2	Our vision is that United Arab of Emirates shall be the best country in achieving safety and security	Copy no: 1- 0556360177- 01/04/2021 02:12 am





الرقم: 20121118770

شهادة استيفاء شروط السلامة الوقائية

صدرت هذه الشهادة استناداً إلى قرار مجلس الوزراء رقم (24) لسنة 2012 م في شأن تنظيم خدمات الدفاع المدني بالولاية
شرق 10 ق 3

اسم التجاري للمنشأة : مدرسة أكاديمية مستقبل الإمارات الدولية الخاصة
الملك: سعيد عبد الله ناصر الجنيبي
العنوان: المصنع التجارية - مصنع التجارية - أبوظبي
الجنسية: الإمارات العربية المتحدة
رقم الأرض : رقم الرخصة : رقم الشهادة: صلاحية الشهادة: من 03/11/2021 إلى 02/11/2020
حريت بتاريخ: 01/04/2021



- ملاحظات:
- تم تسجيل الرسوم بإيصال رقم (0112000184260).
 - يجب الالتزام باعتماد عقود الصيانة التورية لأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق من إحدى الشركات المعتمدة.
 - أي تعديلات في أنظمة وأجهزة السلامة والوقاية من الحريق أو النشاط يتطلب موافقة مسبقة من الدفاع المدني.
 - يجب ربط المبنى بنظام حمتك لحماية المباني - رقم التواصل (800333363).
 - في حال الإخلال بأي من اشتراطات السلامة الوقائية سيتم مخالفة المنشأة (نموذج المخالفات خلف الشهادة).
 - توضع الشهادة في مكان بارز وواضح للمعان.
 - مراجعة الدفاع المدني سنوياً للكشف على المبنى.
 - يرجى الانتهاء من إجراءات التثبيت خلال 60 يوم كحد أقصى وإلا سوف تتعرض المنشأة للمساءلة القانونية وفقاً لقرار مجلس الوزراء رقم 24 لسنة 2012 م.

للطوارئ
997

999
Emergency

الموقع الإلكتروني: www.adcd.gov.ae

فاكس: -

هاتف: 02 - 6964453

نظام الشكاوى والمقرحات: www.fms.ae

رؤيتنا أن تكون دولة الإمارات العربية المتحدة من أفضل دول العالم في تحقيق الأمن والسلامة